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Zápis 
z členské schůze zástupců Místních skupin Místní organizace  

Českého rybářského svazu v Olomouci 
 
 konané dne 15. 3. 2025 na Střední odborné škole Polytechnické, Olomouc  
 
Účast:      prezenční listina / uloženo na sekretariátě MO /   
 
1.Zahájení ČS MO ČRS Olomouc – Michal Šefčík, předseda MO ČRS Olomouc 
 
 Členskou schůzi zahájil předseda MO ČRS Olomouc Michal Šefčík  
 Minutou ticha byla uctěna památka členů MO ČRS, kteří v uplynulém období 

zemřeli 
 Řízením členské schůze byl pověřen RNDr. Petr Loyka, místopředseda MO 

ČRS 
 
2. Návrh jednacího řádu a programu členské schůze a jejich schválení – RNDr. 
Petr Loyka,  místopředseda MO ČRS Olomouc 
 

a) Návrh jednacího řádu: 
1. Podle § 8 odst. 1 stanov v platném znění členskou schůzi zástupců místních 

skupin svolává výbor MO ČRS Olomouc. Členskou schůzi řídí předseda MO 
nebo pověřený člen výboru. Program čl. schůze sestavuje výbor MO, ten může 
být na návrh kteréhokoli přítomného člena změněn nebo doplněn. 

2. Členskou schůzi zástupců MS tvoří zástupci zvolení na členských schůzích MS a 
přítomní členové místní organizace. Každá MS volila na 15 členů 1 zástupce, 

3. Přítomnost na členské schůzi zástupců MS se zjišťuje prezenční listinou. 
4. Členská schůze rozhoduje o: 
-  Schválení - zprávy o činnosti a výsledků hospodaření za uplynulé období,       

roční účetní závěrky, plánu činnosti, rozpočtu na běžný rok  
-  bere na vědomí zprávu dozorčí komise 
5. Členská schůze zástupců MS je usnášení schopná, je-li přítomná nadpoloviční 

většina zvolených zástupců MS. Není-li členská schůze MO po svém zahájení 
schopna se usnášet, odloží se její další průběh o 15 minut. Po uplynutí této doby 
je členská schůze MO schopná usnášet se za přítomnosti jakéhokoliv počtu členů 
zvolených zástupců MS. K přijetí usnesení je třeba souhlasu nadpoloviční většiny 
přítomných zástupců místních skupin. 

6. Usnesení členské schůze zástupců MS je závazné pro všechny členy MO ČRS 
Olomouc. 
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b) Návrh programu: 
1. Zahájení ČS MO ČRS Olomouc 
2. Návrh programu, jednacího řádu a jeho schválení 
3. Vyznamenání členů MO ČRS Olomouc 
4. Volba návrhové a mandátové komise 
5. Zpráva předsedy MO ČRS Olomouc o činnosti MO ČRS Olomouc od poslední 

členské schůze a plán práce MO na rok 2025 
6. Zpráva o hospodaření MO ČRS v roce 2024 a návrh rozpočtu na rok 2025 
7. Zpráva o činnosti dozorčí komise 
8. Zpráva mandátové komise 
9. Diskuze 
10. Návrh usnesení a jeho schválení 
11. Závěr 
 

c) Zapisovatelem byl výborem MO ČRS určen p. Martin Ondruš 
d) Skrutátoři: Pavel Staník, Oldřich Brázdil, Jan Toman, Jakub Lorenc, Pavel 

Zatloukal - 
e) Vedoucí skrutátorů: Pavel Zatloukal 
f) Bagetář: Ondřej Šohaj, Michal Čižmár 

 
Hlasování:  Pro:   86   Proti:     0   Zdržel se hlasování:    0 
 

 
3. Vyznamenání členů MO ČRS – předal předseda MO ČRS Olomouc Michal 
Šefčík a vedoucí odboru RS Lukáš Matics. 
 
Bronzový odznak ČRS: 
1. Petr Hloužek 
2. Leoš Šimek 
3. Roman Hnilica 
 
Stříbrný odznak ČRS: 
1. František Navrátil 
 
Zlatý odznak ČRS: 
1. Ján Bilka 
2. Josef Prokeš 
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4. Volba návrhové a mandátová komise 
        
a) Návrhová komise 

Navrženi: Ing. Miroslav Mačák – předseda komise  
                  Vratislav Sova, Jiří Fiala – členové komise 

b) Mandátová komise 
       Navrženi: Dušan Alexa – předseda komise 
                         Milan Hnilica, Lukáš Matics – členové komise 
 
   Hlasování:    Pro:    87     Proti:    0   Zdržel se hlasování:   0 

 
5. Zpráva předsedy MO ČRS Olomouc o činnosti MO ČRS Olomouc od poslední 
členské schůze a plán práce MO na rok 2025 
 
Vážené rybářky a rybáři. 
Jako každý rok podávám zprávu o běhu a chodu dějin a událostí v naší MO. Uplynulý 
rok 2024 byl plný změn, a to nejen u nás, ale v celém ČRS. Postupným zaváděním 
digitalizace v celém ČRS jsme se dostali začátkem roku do situace, která byla hodně 
komplikovaná, zejména na úseku výdeje povolenek a členských náležitostí. Celý 
systém RIS, jeho zrození přineslo nečekané potíže s celým jeho provozem. Zrovna 
v době, kdy probíhal výdej povolenek, nebylo možné plynule pracovat, protože se 
vyskytovaly četné chyby, které znemožňovaly plynulý chod počítačového programu. 
Díky bohu se dalo vše po doplnění požadovaných dat členů, mnohonásobných 
aktualizací celého systému, a i improvizací do pořádku a výdej povolenek jsme 
zvládli. Bohužel nejsme schopni dělat povolenky a veškeré členské povinnosti na 
počkání. Je nás v organizaci více jak 2500 členů a jen za měsíc leden jsme ve výdejně 
zpracovali žádanky pro více jak 1000 členů. A to jen díky tomu, že žádanky byly 
z velké části zpracovávány mimo úřední hodiny.  
Zavedená obálková metoda přinesla sice dvojí návštěvu sekretariátu pro člena, ale 
celkově odbourala dlouhé čekání a nervozitu ve výdejně. Proto pro příští rok budeme 
v tomto systému výdeje pokračovat. 
Mnoho mladších členů již poptává možnost elektronické povolenky. Je to zatím vše 
v zárodku, rok 2026 by měl přinést i tuto možnost. Bohužel tímto krokem se pro 
mnoho našich mladších kolegů stávají MO pouze servisními organizacemi a jakékoliv 
další dění v MO je nezajímá. 
Veškerou údržbu břehů, úklid a další na našich revírech a podrevírech zabezpečují 
dobrovolníci z řad našich členů. Je to ovšem každoročně stále větší problém, je jich 
čím dál méně. Starší a staří již nemohou a mladým se opravdu brigádničit nechce. 
Zarybnění všech revírů, na kterých hospodaříme, bylo v loňském roce na podzim na 
pokraji kolapsu z důvodu povodní na severní Moravě. Jak to zpočátku zle vypadalo, 
nakonec to dobře dopadlo. Hodně nám pomohli jihočeští a východočeští produkční 
rybáři v osazení dravými rybami a línem. 
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Musím hodně poděkovat hospodářskému odboru ÚS v Ostravě, hlavně Kubovi 
Vávrovi. Nechal nám volné ruce ve shánění rybí obsádky a umožnil i překročení 
zarybňovacího plánu na revírech ve společném hospodaření. 
Konec roku přinesl i nesnáze s výdejem povolenek Moravského rybářského svazu na 
rok 2025. Vedení ČRS a MRS se nedokáží domluvit na společném postupu a to je 
kámen úrazu. Takže to zůstalo vše na nás. Funkcionáři „příhraničních“ MO se museli 
dohodnout a podařilo se nám celou věc s vedením MRS koncem roku dát dohromady 
tak, aby byl možný výdej těchto povolenek pro členy ČRS. 
Vstupujeme do posledního roku před volbami v celém ČRS. Funkcionáři stárnou, 
někteří již nebudou do dalšího volebního období kandidovat. Nikdo se do těchto funkcí 
nežene, protože to přináší jen starosti a nutnost mít časový prostor pro funkci. 
Nemluvě o tom, že doba dobrovolnosti v ČRS již dávno skončila. Peníze i zde jsou na 
prvním místě. Chceme-li cokoliv kupovat, zvyšovat zarvnění, opravovat, je vše pouze 
o penězích. 
Pár slov na závěr: Držme celistvost ČRS. Jen tak udržíme rybářské revíry a možnost 
rybolovu, kterou nám závidí velká část Evropy. Samozřejmě, i v ČRS se ne vždy vše 
hned povede, stávají se přehmaty a kotrmelce, bez toho to ani nejde. Ale přesto to vše 
stojí za to, takovou možnost nádherného rybaření ať tady u nás, jak se říká „za humny“ 
nebo i po celé republice jen tak nikde jinde nenajdete. 
 
Přeji stálé a pevné zdraví všem a Petrův zdar! 
 
 
6. Zpráva o hospodaření MO ČRS v roce 2024 a návrh rozpočtu na rok 2025 – 
přednesl  jednatel ing. Vladislav Hála 

 
Vážené kolegyně a kolegové rybáři, 
vítám Vás na výroční členské schůzi zástupců místních skupin. Dovolte, abych Vás 
seznámil s výsledky hospodaření naší organizace za rok 2024. 
 
Na úvod několik vybraných čísel a informací: 
1. Na převoz ryb jsme zakoupili 2 nové přepravní bedny v hodnotě 87 tis. Kč, protože 
ty staré už dosloužily. 
2. Revír Chomoutov byl zarybněn dravou rybou za 446 tis. Kč, na RZ Podhrad se 
koupila násada amura za 55 tis. Kč. 
3. Podzimní výlov RZ Podhrad nám přinesl tržbu 114 tis. Kč za prodané ryby. 
4. Na zarybnění jsme získali z MZe dotaci 57 tis. Kč. 
5. Na RZ Liboš byl dokončen úklid a vyklizení areálu tak, aby celý objekt mohl být 
v 1. čtvrtletí 2025 předán obci Liboš. Jedna maringotka, která zde sloužila jako sklad, 
byla vyřazena, druhou jsme prodali za 12 500,- Kč. 
6. Byl zakoupen pozemek – hráz revíru Těšetice. Kupní smlouva byla směnná (směnili 
jsme jeden z našich pozemků a doplatili 100 200,- Kč) 
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A nyní mi dovolte, abych Vás v krátkosti seznámil s výsledky hospodaření naší 
organizace za rok 2024 
 
Za rok 2024 byl hospodářský výsledek 468 tis. Kč. 
 
Stručný komentář: 
Náklady celkem: 9 mil. 93 tis. Kč. 
V tom: 
5 mil. 451 tis. Kč - nákup povolenek, známek, FRR 
501 tis. Kč - nákup násadových ryb 
146 tis. Kč - energie 
299 tis. - spotřebované nákupy 
80 tis. - opravy a udržování 
431 tis. Kč - nájemné revírů a RZ 
1 mil. 171 tis. Kč - osobní náklady 
1 mil. 14 tis. Kč - nakupované služby a materiál 
 
Výnosy celkem: 9 mil. 561 tis. 
V tom: 
8 mil. 723 tis. - příspěvky 
43 tis. - nájemné 
57 tis. - dotace 
114 tis. - tržby za ryby z RZ 
174 tis. - záchranné elektroodlovy, služby 
302 tis. - příspěvky od územního svazu 
107 tis. - jiné ostatní výnosy 
41 tis. – úroky 
 
Majetek organizace k 31.12.2024 
2 mil. 349 tis. Kč - finanční prostředky 
2 mil. 775 tis. Kč - hodnota staveb 
9 mil. 540 tis. Kč - pozemky 
1 mil. 395 tis. Kč - ostatní dlouhodobý majetek 
 
Závazky k 31. 12. 2024 celkem 46 tis. Kč. 
 
Dovoluji si konstatovat, že s prostředky naší organizace bylo v roce 2024 hospodařeno 
účelně. 
Doporučuji schválit účetní závěrku za rok 2024 bez výhrad a hospodářský výsledek ve 
výši 468 448,25 Kč převést do fondu na nákup revírů. 
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Návrh rozpočtu na rok 2025 
Pro režim hospodaření platí stejná pravidla, jako v letech minulých: 
 
1. Zabezpečení všech hlavních činností naší MO. 
2. Plnění všech odvodových a platebních povinností ve vztahu k orgánům státní správy 
a které vyplývají ze Statutu společného hospodaření ČRS. 
3. Splnění všech povinností ze zarybňovacích plánů. 
4. Zabezpečení dobré péče o majetek organizace a servis pro členskou základnu. 
 
Rozpočet nákladů 2025 v tis. Kč: 
535 tis. Kč - násadové ryby a krmivo 5 mil. 768 tis. Kč - 
známky, povolenky, FRR 
3 mil. 297 tis. - náklady provozních činností 
9 mil. 600 tis. Kč - náklady 2025 celkem 
 
Rozpočet výnosů 2025 v tis. Kč: 
9 mil. 47 tis. Kč - členské příspěvky 
273 tis. Kč - tržby za vlastní výkony a zboží 
280 tis. Kč - ostatní výnosy 
9 mil. 600 tis. Kč - výnosy 2025 celkem 
 
Rozpočet na rok 2025 předkládám jako vyrovnaný a doporučuji jeho schválení. 
Děkuji za pozornost. 
Zprávu předkládá: Ing. Jarmila Šubčíková, ekonom MO Olomouc 

-  

7. Zpráva o činnosti dozorčí komise – přednesl předseda p. Miroslav Mačák 
 
Činnost dozorčí komise v roce 2024 
1) Komise pracovala v pětičlenném složení: Miroslav Mačák, Ladislav Popelka, Jan 
Zatloukal, Zbyněk Křesina a František Otruba. 
2) Byla opakovaně provedena kontrola pokladny a výdejny povolenek. 
3) Kontrola zabezpečení pokladny provedena 30. srpna 2024. 
4) Technické i elektronické zabezpečení je v pořádku. Pokladní limit je dodržován dle 
směrnice platné od 1. 1. 2014. 
5) Při kontrole inventury HIM a DHIM k 31. 12. 2024 nebyly zjištěny žádné závady. 
6) Při výše uvedených kontrolách byla vždy přítomná odpovědná osoba Ing. Jarmila 
Šubčíková a předseda dozorčí komise. Nebyly shledány žádné závady ani nedostatky. 
7) Předseda DK se v průběhu celého roku zúčastňoval jednání výboru MO s hlasem 
poradním a o jeho případných námětech či připomínkách bylo jednáno. 
8) Při osazování revírů v průběhu roku byl vždy osobně přítomen některý člen nebo 
někteří členové DK. Předseda DK osobně kontroloval nakládku ryb. 
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9) Veškeré přestupky proti rybářskému řádu řešil kárný senát ÚS pro Severní Moravu 
a Slezsko. DK MO řešila jeden přestupek ostatní, tj. porušování stanov a statutu ČRS 
z řad našich členů. 
 
8. Zpráva mandátové komise – přednesl předseda komise Dušan Alexa 
 

- Delegováno    98    členů 
- Přítomno         87    členů, tj.    84,3 % 
- Přítomno          0  hosté 
 

9. Diskuze 
 
Michal Šefčík MS č. 10: - informace o jarním zarybnění – druhá polovina března, 
resp. první polovina dubna, datum zarybnění a následné hájení bude včas oznámeno. 
Ryby se budou brát z rybářství Šumvald 
Návrh: Od 1. 1. 2026 se navyšuje finanční částka za jednu odpracovanou hodinu na 130,- 

Kč. Počet brigádnických hodin se nemění. Brigádu je nutno odpracovat do 31. 
října běžného roku. V případě finančního plnění pracovní povinnosti musí být 
platba připsána na účet MO nejpozději dne 15. prosince běžného roku. 
(Důvodem je administrace v RIS). Platba za krmivo 40,- Kč a penalizace 200,- 
Kč za pozdní úhradu brigády se ruší. 

 
 
Protinávrh MS Horka nad Moravou: 
              Změna v návrhu - finanční částka za jednu odpracovanou hodinu na 150,- Kč, 

ostatní beze změn 
 
Hlasování o protinávrhu:    Pro:     75    Proti:   5    Zdržel se hlasování:  6 
 
Návrh:   Uvolnit částku 350 000,-Kč (slovy tři sta padesát tisíc korun) z fondu určeného 

na nákup rybářských revírů a vodních ploch do majetku MO na čerpání 
finančních prostředků na opravu budovy MO Chválkovická pro rok 2025 – 
2026. Jedná se o zasedací místnost v horním patře (sádrokartony) a výměnu 
oken a dveří v zadním traktu budovy. 

 
   Hlasování:    Pro:     87    Proti:   0    Zdržel se hlasování:  0 
 
p. Svozil, MS Štěpánov:  
Návrh: Povolení lovu dravců z plavidla od 16. 6. do 31. 12. běžného roku na revíru 

471 049 Morava 18 a to v úseku od soutoku Moravy s Benkovským potokem 
po lávku u Klášterního Hradiska a od mostu Nové Sady - Holice po konec 
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revíru 471 049 most v obci Čertoryje (hranice s MO Tovačov) 471 047 Morava 
16. Pohon plavidel se spalovacími motory je zakázán.  
Na výzvu kontrolního orgánu je lovící povinen v neprodleně krátké době přijet 
ke břehu a prokázat se všemi platnými doklady. 
 

Protinávrh Ondřej Šohaj  Povolení lovu dravců z malého plavidla – pouze přívlač 
 
Hlasování o protinávrhu:   Pro:    23      Proti:     49      Zdržel se:  13 
 
Hlasování o návrhu:            Pro:  49      Prot:      33      Zdržel se:    5 
  
 
10. USNESENÍ Členské schůze zástupců místních skupin MO ČRS Olomouc, 
konané 15. března 2025  
 
a)  Členská schůze zástupců MS schvaluje: 

 
1. Program schůze a Jednací řád. 

 
2. Zprávu o činnosti místní organizace (MO) od poslední členské schůze a plán práce 
MO na rok 2025. 
 
3. Účetní závěrku a zprávu o výsledku hospodaření za rok 2024. Výsledek hospodaření 
bude převeden do fondu určeného na nákup revírů. 
 
4. Rozpočet MO na rok 2025. 
 
5. Volbu delegáta a náhradníka na územní konferenci ČRS. Zvoleni byli Michal Šefčík 
a Ing. Pavel Veselý. 
 
6. Změnu pracovní povinnosti (brigád). 
Možnost volby si brigádu odpracovat nebo uhradit zůstává. Od 1. 1. 2026 se navyšuje 
finanční částka za jednu odpracovanou hodinu na 150,- Kč. Počet brigádnických hodin 
se nemění. Brigádu je nutno odpracovat do 31. října běžného roku. V případě finančního 
plnění pracovní povinnosti musí být platba připsána na účet MO nejpozději dne 15. 
prosince běžného roku. (Důvodem je administrace v RIS). Platba za krmivo 40,- Kč a 
penalizace 200,- Kč za pozdní úhradu brigády se ruší. 
 
7. Uvolnit částku 350 000,-Kč (slovy tři sta padesát tisíc korun) z fondu určeného na 
nákup rybářských revírů a vodních ploch do majetku MO na čerpání finančních 
prostředků na opravu budovy MO Chválkovická pro rok 2025 – 2026. Jedná se o 
zasedací místnost v horním patře (sádrokartony) a výměnu oken a dveří v zadním traktu 
budovy. 
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8. Podat žádost uživateli revíru o povolení lovu dravců z plavidla na revíru Morava 18 
číslo 471049 dle návrhu místní skupiny Štěpánov v období od 16. 6. do 31. 12. běžného 
roku s účinností od 1. 1. 2026. Návrh MS je součástí usnesení vč. vyznačení úseku na 
mapě (příloha na listu č. 10 – 12) 
 
b) Členská schůze zástupců MS bere na vědomí: 
 
1. Zprávu předsedy MO ČRS Michala Šefčíka. 
2. Zprávu ekonomky Ing. Jarmily Šubčíkové. (přednesl jednatel Ing. Vladislav Hála). 
3. Zprávu předsedy dozorčí komise Ing. Miroslava Mačáka. 
4. Udělení svazových vyznamenání členům MO 
 
c) Členská schůze zástupců MS ukládá: 
 
Výboru MO Olomouc zveřejňovat na webových stránkách MO plánované informace o 
srážkách vody na řece Moravě. 
 

   Hlasování:    Pro:     84    Proti:   2     Zdržel se hlasování:  0 
 

 
11. Závěr – Michal Šefčík, předseda MO ČRS Olomouc 

 
- Poděkoval delegátům členské schůze  
- Popřál členům hodně zdraví, úlovky a pohodu u vody 
- Ukončil členskou schůzi 
 
 

V Olomouci 15. března 2025           
 
                                                                                     Michal Šefčík – předseda MO v.r.  
                                                                                     Martin Ondruš – zapisovatel v.r. 
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Příloha: 
Žádost o povolení lovu dravců z plavidla na revíru 
 
471 049 Morava 18 
 
Žádám o projednání povolení lovu dravců z plavidla od 16. 6. do 31. 12. běžného 
roku na revíru 471 049 Morava 18 a to v úseku od soutoku Moravy s Benkovským 
potokem po lávku u Klášterního Hradiska a od mostu Nové Sady - Holice po konec 
revíru 471 049 most v obci Čertoryje (hranice s MO Tovačov) 471 047 Morava 16. 
Pohon plavidel se spalovacími motory je zakázán. Na výzvu kontrolního orgánu je 
lovící povinen v neprodleně krátké době přijet ke břehu a prokázat se všemi platnými 
doklady. 
 
Odůvodnění: 
Jako Územní svaz pro Severní Moravu a Slezsko máme pouze několik revírů kde je 
lov z plavidla nebo lov dravců z plavidla povolen, jmenovitě 471200 Harta 1A a 
471036 Louky 1A, Bečva 1 471003 a Morava 14, 471044. Dalším nejbližším revírem 
je 46 1101 Morava 13, ta je však už součástí MRS. Z výše zmíněného lze vyčíst že na 
relativně velký územní svaz jsou dosti malé možnosti rybolovu z plavidla.  Předesílám 
že mi nejde o používání pramice nebo velkých člunů, ale použití belly boatu nebo 
rybářského kajaku při vláčení. V období kdy je tato rybolovná technika povolena je 
příroda v rozpuku a lov ze břehu je takřka nemožný. 
Jako "argument" proč by se o povolení lovu z plavidla na tomto revíru mohlo uvažovat 
uvádím, že téměř celý tok je využíván, zhruba ve stejném období, ke splouvání 
vodáky. 
Dané úseky byly zvoleny po diskuzi s panem Šefčíkem a panem Loykou s ohledem na 
morfologii říčního koryta,  omezení zájmy ochrany přírody, vodohospodářskou 
činností, omezení provozem rekreačních lodí, činností sportovního veslařského oddílu, 
realizace etap protipovodňových opatření atd. 
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